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گ��روه سیاس��ی: رئیس جمهور رون��د مذاکرات میان ایران با 
طرف های برجام را رو به جلو خواند و گفت: به رغم حل 
بخ��ش مهم��ی از اختلاف��ات در مذاکرات با اروپا، هنوز به 
نقطه توافق نهایی نرسیده ایم، در همین چارچوب ایران 
گام سوم کاهش تعهدات برجامی خود را برخواهد داشت 
و جزئی��ات ای��ن گام س��وم را طی ام��روز و فردا اعلام و بر 

مبنای آن عمل خواهد کرد...

گروه سیاس�ی: رئیس ستادکل نیروهای مسلح گفت: 
در وضعیت منطقه ای، جبهه مقاومت روز به روز در جهت 
تضعیف قدرت رژیم صهیونیستی در حال پیشرفت است. به 
گزارش تجارت به نقل از روابط عمومی سپاه، سردار سرلشکر پاسدار 
»محمد باقری« در جریان بازدید از مرکز آموزش رزم مقدماتی 
شهید مدرس نیروی زمینی سپاه در جمع پرسنل وظیفه نخبه این 

مرکز آموزشی در پاسخ به ...

ايران  مصمم به
 اجرای گام سوم

ايران در زمره امن ترين 
كشورهای جهان 
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رس��انه ملی نشان داده 
اس��ت که در پ��اره ای 
موارد به بدیهیات امور اقتصادی و سیاسی 
و اجتماعی و بی توجهی می کند. مگر نه 
این اس��ت که قناعت و  پرهیز از مصرف 
گرایی ش��دید یک اصل مسلم اقتصادی 
است؟ مگر نه این است که ترویج و تبلیغ 
مص��رف گرایی صِ��رف جامعه را از حالت 

تعادل خارج ...

در دو س��ال اخی��ر بازار 
مسکن شاهد افزایش 
120 درص��دی قیمت 
مس��کن بود که این مس��ئله مش��کلات 
بس��یاری را برای مردم و خریداران ایجاد 
کرد. کارشناس��ان دلایل بسیاری را برای 
افزای��ش قیمت مس��کن اعلام می کنند، 
فعالیت دلالان، کمبود مس��کن در بازار و 

افزایش نرخ ارز...

ادامه در صفحه7

ادامه در صفحه 7

گزارش ویژه

معاون دانشگاه مذاهب اسلامی در گفت و گو با »تجارت«
در باره دریافت دستمزدهای کلان مداحان هشدار داد؛

خطر تهی شدن عاشورا از معنویت

با مراجعه مردم برای تهیه ملزومات عزاداری رقم خورد؛

افزایش ۳۰ درصدی قیمت ها 
در بازار فصلی ماه محرم

وزیر صنعت وعده داد؛

آغاز فصل جدید 
در فعالیت خودروسازان 

گروه صنعت، معدن و تجارت:  وزیر صنعت، معدن و تجارت با اش��اره به تغییر 
مدیرعام��ل گ��روه ای��ران خ��ودرو در هفته جاری، گفت: این تغیی��ر و تحولات با هدف 
رضایتمندی مردم انجام شده است و امید می رود فصل جدید در فعالیت... صفحه 3

6

7

محرم1441   5   1398 شهريور   14 شنبه  پنج 
سال هفتم   شماره 1673 8 صفحه 2000 تومان
T h u 5 S e p . 2 0 1 9 8 p a g e

پیش بینی کارشناسان برای نیمه دوم سال نشان می دهد؛ 

پایداری ثبات بازار ارز 
3

 خط اعتباری 15 ميليارد دلاری، شرط مذاكره 

حكم قلع و قمع برج های سعادت آباد صادر شد

افزايش 30 درصدی كشفيات مواد مخدر 

استقبال شهرداری از بازنشستگی پيش از موعد كارمندان

با مفسدين در هر جايگاهی بايد قاطعانه برخورد شود

گروه سیاسی: معاون سیاسی وزیر امورخارجه اظهار کرد: به 
دنبال تماس های تلفنی آقای مکرون رئیس جمهور فرانسه 
با ایران، به او تاکید ش��د که یا اروپا می بایس��ت از ایران نفت 
خری��داری کن��د و ی��ا معادل فروش نف��ت را به صورت خط 
اعتب��اری، ک��ه با درآمدهای نفتی ایران تضمین می ش��ود و 
در حقیقت به نوعی به معنای پیش فروش نفت اس��ت، در 

اختیار ایران قرار دهد.
به گزارش ایسنا، سید عباس عراقچی معاون سیاسی وزیر 
امور خارجه کش��ورمان که پس از مذاکرات روز دوش��نبه در 
پاریس هم اکنون در اس��لوونی به س��ر می برد، در پاس��خ به 
خبرنگاران گفت: محور مذاکرات با فرانسه در خصوص نحوه 
تامین مطالبه جمهوری اسلامی در خصوص فروش نفت و 

نحوه تامین درآمدهای حاصله است.
وی خاطرنشان کرد: جمهوری اسلامی ایران همچنان که 
باره��ا اع��لام کرده اس��ت تنها در صورت��ی به اجرای کامل 
برجام بر می گردد که قادر به فروش نفت خود و دسترسی 
به عواید ناشی از آن به صورت کاملا قابل استفاده و بدون 
هرگونه محدودیتی باش��د و ابتکار فرانس��ه دقیقا در همین 

راستا است.
عراقچی تاکید کرد: به دنبال تماس های تلفنی آقای مکرون 
رئیس جمهور فرانسه، به او  تاکید شد که یا اروپا می بایست از 
ایران نفت خریداری کند و یا معادل فروش نفت را به صورت 
خط اعتباری، که با درآمدهای نفتی ایران تضمین می شود 
و در حقیقت به نوعی به معنای پیش فروش نفت است، در 

اختیار ایران قرار دهد.
عراقچی اضافه کرد: میزان این خط اعتباری حدود 1۵ میلیارد 

دلار برای مدت چهار ماه یعنی تا پایان آخر سال میلادی است. 
بدین ترتیب در صورت حصول توافق ایران در چهار ماه آینده 
معادل 100 درصد نفت خود را یا خواهد فروخت یا به صورت 

خط اعتباری دریافت و پیش فروش می کند.
عراقچی در ادامه این گفتگو توضیح داد: بعد از دریافت 1۵ 
میلیارد دلار جمهوری اسلامی آمادگی گفتگو با کشورهای 
1+۴ را دارد اما واقعیت آن است که هنوز درخصوص دستور 
کار این گفتگوها اختلاف نظرهای جدی بین طرفین وجود 

دارد.
وی با اشاره به اینکه گفتگوها درخصوص تعیین دستورکار 
هنوز ادامه داشته و به هیچ نتیجه مشخصی نرسیده است، 
تصریح کرد جمهوری اسلامی ایران به هیچ عنوان در رابطه 

با خطوط قرمز خود با کسی مذاکره نخواهد کرد.
عراقچ��ی گف��ت: از نظ��ر جمهوری اس��لامی هیچ مذاکره 
مجددی در خصوص برجام صورت نخواهد گرفت اما اجرای 
مطلوب برجام می تواند موضوع گفتگوها باشد، با توجه به 
اینکه طرف مقابل کوتاهی های جدی در این زمینه داش��ته 
است. همچنین امنیت در کلیه آبراه های بین المللی می تواند 

موضوع گفتگو باشد. جمهوری اسلامی ایران به شرط تامین 
امنیت و آزادی کشتی های خود در تمامی آبراه ها آمادگی 
دارد در خصوص امنیت و آزادی کشتی رانی در خلیج فارس 

و تنگه هرمز وارد گفتگو شود.
عراقچی گفت: از نظر جمهوری اس��لامی صورت مس��ئله 
کاملا روشن است. اینکه اروپایی ها نفت ایران را می خرند، 
یا پیش خرید می کنند، یا خط اعتباری می دهند، خودشان 
می دانند و آمریکا. از نظر ما بازگشت به اجرای کامل برجام 
منوط به دریافت 1۵ میلیارد دلار برای یک دوره چهار ماهه 
است و در غیر این صورت روند کاهش تعهدات ایران ادامه 

خواهد یافت.
وی گف��ت بعی��د می داند کش��ورهای اروپای��ی تا قبل از 1۶ 
ش��هریور بتوانند گام موثری بردارند بنابراین مرحله س��وم 
کاهش تعهدات از س��وی ایران در تاریخ مزبور آغاز خواهد 
شد. این مرحله شامل بخش مهمی از تعهدات ایران خواهد 

بود که در زمان خود اعلام خواهد شد.

عراقچی در پایان این گفتگو به شایعات مطروحه در خصوص 
امکان ملاقات روسای جمهور ایران و آمریکا در حاشیه مجمع 
عمومی آتی س��ازمان ملل متحد اش��اره کرد و گفت چنین 
ملاقاتی به هیچ وجه در دستور کار قرار ندارد و همانطور که 
جناب آقای دکتر روحانی هم تاکید کرده اند نه تنها امکان 
ملاقات دوجانبه وجود ندارد، بلکه قبل از بازگش��ت آمریکا 
به برجام و رفع مجدد تمامی تحریم های هسته ای اصولا 
زمینه ای برای حضور آمریکا در جلسات مذاکراتی ایران با 

کشورهای باقی مانده در برجام هم وجود ندارد.

گروه راه و مسکن: رئیس کل دادگستری استان تهران گفت: 
حکم توقف س�اخت برج های س�عادت  آباد و همچنین قلع و 

قمع آنها صادر شده است.
محمدجواد حشمتی در حاشیه مراسم تشییع دو شهید گمنام 
در جمع خبرنگاران در پاس��خ به س��وال ایس��نا در خصوص 
اقدامات دستگاه قضایی برج های سعادت آباد )که قرار بوده 

حسینیه در زمین آن ساخته شود(، اظهار کرد: با پیگیری های 
صورت گرفته و احکام صادره س��اخت و س��از متوقف شده و 
حکم قلع و قمع آن صادر شده است. وی در پاسخ  به سوال 
دیگری درباره رونق تولید و حمایت قوه قضائیه از واحدهای 
تولیدی هم گفت: ما مخلص تمام واحدهای تولیدی هستیم 
و قوه قضائیه با توجه به تمهیدات رئیس قوه قضائیه که تاکید 

کردن��د باهم��ه وجود حمایت کنی��م و این کار در حال انجام 
است. رییس کل دادگستری تهران افزود: قرار بر این است 
کمک کنیم تا واحدهای تولیدی به هیچ وجه تعطیل نشوند تا 
مشکلی برای آنها ایجاد نشود و اگر هم کسی مدعی است از 
طریق قانونی پیگیری کند و ما هم کمک می کنیم واحدهای 

تولیدی به هیچ وجه متوقف نشوند.

گ�روه اجتماع�ی: فرمان�ده نی�روی انتظام�ی گفت: در 
راس�تای مقابل�ه ب�ا م�واد مخدر و جلوگی�ری از ورود آن 
به داخل کش�ور اقدامات همکاران ما بس�یار قابل توجه 
و موث�ر ب�وده ب�ه طوری که کش�فیات نس�بت به س�ال 
گذش�ته در م�دت مش�ابه بی�ش از 3۰ درص�د افزایش 

داشته است.
به گزارش ایلنا، س��ردار حس��ین اش��تری در بازدید از 
دریابانی بوش��هر درباره مقابله با کالای قاچاق و مواد 
مخ��در گف��ت: بحمداله همکاران م��ا با آمادگی کامل 
مش��غول خدمت رس��انی، اس��تقرار و ارتقاء امنیت در 
س��واحل و ش��هرها هستند و با کنترل مستمر توفیقات 
خوبی در خصوص کش��ف مواد مخدر به دس��ت آورده 
اند. وی با بیان اینکه ترانزیت مواد مخدر از خش��کی 
بیشتر به سمت دریا راه پیدا کرده، ادامه داد: در راستای 
مقابل��ه ب��ا م��واد مخدر و جلوگیری از ورود آن به داخل 

کش��ور اقدامات همکاران ما بس��یار قابل توجه و موثر 
بوده؛ کشفیات نسبت به سال گذشته بیش از ۳0 درصد 
افزایش داش��ته البته در اس��تان میزان کشفیات بیشتر 

بوده اما در مجموع این رقم قابل ملاحظه است.
فرمانده نیروی انتظامی همچنین درخصوص برخورد با 
ورود کالای قاچاق تصریح کرد: در این راستا همکاران 
ما در بنادر و محل های غیر رسمی حضور دارند و کنترل 

ه��ای لازم را انج��ام می دهند، بخش قابل توجهی از 
کالاهای��ی ک��ه ورود آن به داخل کش��ور ممنوع بوده، 

شناسایی و تحویل مقامات قضائی شده است.
س��ردار اش��تری با اشاره به اینکه در برخی از کالاها در 
حوزه دریابانی و انتظامی بیش از 100 درصد افزایش 
کشفیات داشتیم، گفت: بحمداله دریابانان، مرزبانان و 
نیروهای انتظامی شبانه روز با هوشمندی، تجهیزات و 
نیروهای مجرب آماده خدمتگزاری به مردم هستند.

به گزارش سایت پلیس، این مقام عالی انتظامی با بیان 
اینکه بحمداله وضعیت امنیت بسیار خوب است، عنوان 
کرد: با همکاری خوب مردم عزیز ش��هرهای مرزی و 
همچنین نیروهای مسلح مستقر در استان و نیروهای 
انتظامی امنیت باثباتی داریم که امیدواریم این امنیت 
ارتقاء یابد و ان ش��اءالله بتوانیم خدمتگزار خوبی برای 

مردم شریف ایران اسلامی باشیم.

گ�روه اجتماع�ی: مع�اون برنامه ری�زی 
و سرپرس�ت معاون�ت مناب�ع انس�انی 
ش�هرداری ته�ران درباره اج�رای طرح 
بازنشس�تگی پی�ش از موع�د، گف�ت: 
ش�هرداری از مصوبه ای ک�ه به همکاران 
این اختیار را می دهد تا به صورت داوطلبانه 
بازنشس�ته ش�وند اس�تقبال می کن�د. به 
گ��زارش تج��ارت حام��د مظاهریان در 
گفت و گو با ایلنا، درباره گزارش مالی چهار 
ماهه سال جاری شهرداری تهران که در 
صحن ش��ورای ش��هر تهران قرائت شد، 
گفت: افزایش فراتر از برنامه هزینه ها در 
حدی نبود که نگران کننده باشد. گزارش 
چهار ماهه بودجه می گوید که یک بخش 

به صورت میانگین در چهار ماهه اول سال و 
نسبت به بودجه کل خود چقدر هزینه کرده 
و اگر واحدی بیشتر از برنامه ای که برای آن 
پیش بینی شده خرج کند،  باید در دو چهار 
ماه��ه بع��دی هزینه های خود را تنظیم و 
کمتر خرج کند.  وی با بیان اینکه اضافه 
خرج در چهار ماهه اول سال می تواند غیر 
طبیعی نباشد به مثالی دراین باره اشاره کرد 
و گفت : برای مثال یکی از نهادهایی که 
اضافه بر مبلغ چهار ماهه هزینه کرد،   بخش 
رفاه ش��هرداری بود.  این طبیعی اس��ت،  
زیرا در تابس��تان تورها و س��فرهایی برای 
کارکنان در نظر گرفته می شود،  در نتیجه 
در این بازه زمانی شاهد رشد هزینه های 

رفاهی هستیم،  در حالی که این هزینه در 
پایی��ز کاهش می یابد.  مظاهریان افزود: 
یا در بخش های دیگر ممکن اس��ت آغاز 
به کار پروژه ها در چهارماهه اول باش��د و 
به همین دلیل باید هزینه بیشتری صرف 
شود، اما اینها نشانه هایی است که بودجه 
در حال کنترل اس��ت. معاون ش��هردار با 
اش��اره به اینکه این آمار در معاونت های 
ش��هرداری و به نیت ش��فاف سازی تهیه 
شده است، تصریح کرد:   در بخش هزینه 
ای گ��زارش موض��وع نگ��ران کننده ای 
ندیدم. این گزارش  هش��دار خوبی بود، به 
بخش هایی که خرج بیشتر از برنامه داشتند 
تا بدانند معاونت برنامه ریزی و شورای شهر 

بیدار هستند و هزینه و درآمد شهرداری را 
رصد می کنند.  وی در پاسخ به این سئوال 
که از یک طرف در حوزه رفاه شاهد رشد 
هزینه  ها بودیم و در بعضی بخش ها هزینه 
کمتری شده است،  گفت: باید دقیق تر دید 
که چه پروژه هایی در حال انجام است. اما 
حقیقت این اس��ت که گزارش چهارماهه 
نگران کننده نیست که چه بخشی زیادتر 
خرج کرده و کدام بخش کمتر. اما به همه 
دستگاه ها هشدار لازم داده شده است و این 
وظیفه مدیران هر یک از بخش  ها است که 
نظ��ارت دقیق تری روی حوزه های تحت 

سرپرستی خود داشته باشند. 

گروه سیاس��ی: س��خنگوی کمیس��یون حقوقی و قضایی مجلس با تاکید بر اینکه »باید با 
مفس��دین اقتصادی و متخلفین با جدیت برخورد ش��ود« گفت: رئیس قوه قضاییه را در این 
حوزه پش��تیبانی کنیم. حجت الاس��لام حس��ن نوروزی در گفت وگو با ایسنا، درباره ضرورت 
مبارزه با فساد اظهار داشت: در این حوزه باید با جدیت برخورد کرده و مفسدین و متخلفین 
را به سزای عمل خود برسانیم، متخلف در هر جایگاهی که باشند، چه نماینده مجلس باشد 
چه وزیر باشد باید مورد مواخذه قرار گرفته و تنبیه شوند. وی افزود: در این خصوص تعللی 
وجود ندارد آقای رییسی در این حوزه اقدامات خوبی انجام داده است باید از وی پشتیبانی 
کرده و برای تادیب متخلفین در هر جایی و در هر جایگاهی با جدیت اقدام کنیم. سخنگوی 

کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس با تاکید بر لزوم شفافیت در زمینه مبارزه با فساد اظهار 
کرد: روح مبارزه با فساد در نظام اسلامی ما منشعب از مبارزه با فساد توسط حضرت علی)ع(

اس��ت. نوع مبارزه امیرالمومنین علی)ع( با فس��اد خاص اس��ت، ایشان تاکید دارند نگاه یک 
حاکم باید بیشتر به مردم بوده و به نور چشمی ها کمتر توجه کند. حضرت امیر معتقدند در 
نظام اسلامی نباید نیکوکار و بدکار را در مساوات قرار دهیم. نوروزی تصریح کرد: حضرت 
امیر)ع( تاکید داشتند قضاتی که با مفاسد برخورد می کنند باید در جامعه دارای جایگاهی 
باش��ند که فردی نتواند آن ها را ترور ش��خصیت کند چرا که در آغاز مبارزه با فس��اد افرادی 

قصد دارند این مبارزین را تضعیف کنند.

عراقچی تشريح كرد؛

رئيس كل دادگستری استان تهران:

فرمانده نيروی انتظامی تشريح كرد؛

مظاهريان اعلام كرد ؛

سخنگوی كميسيون حقوقی و قضايی مجلس: 

افشاگری وزیر بهداشت
 از مافیای دارو

نسخه نویسی الکترونیک با مقاومت روبرو می شود

از 30 سال قبل مشکل قاچاق دارو در ناصر خسرو را داریم

آرزو می کنم روزی با مردم راحت و بی ملاحظه صحبت کنم
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از دفترچه های بیمه اجاره ای تا واردات داروی قاچاق با مجوز پودر کاکائو و نارگیل؛

))فراخوان((
))یازده فرصت سرمایه گذاری((

جهت اطلاعات بیشتر به سایت شهرداری به آدرس www.shahrood.ir یا اداره 
سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری شاهرود مراجعه فرمائید.

محسن احمدی-شهردار شاهرود

نوبت دوم


